

T1 Angela Guo

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

April 12

Site Council 4 PM

April 13

Asynchronous Learning Day

Optional SAT for 11th Graders 8 AM

Class of 2024 Parent Network Event 7 PM

April 14

Class of 2024 Counseling Night 6 PM

Class of 2023 Counseling Night 7:15 PM

April 15

PTSA Staff Grant Applications Due

April 17

PAUSD Leadership Summit

April 26

PTSA General Meeting 6:30 PM

NOTE: Dates and times of events are as of the date of this publication and may change. Be sure to check the [Gunn Calendar](#) for any last-minute changes. For corrections or additions to the Calendar, contact [Martha Elderon](#).

日历

请查阅[Gunn日历](#)和[网站](#)以获取更新的活动信息。

4月12日

Site Council 4 PM

4月13日

自学日

11年级SAT, 上午8点

2024年级家长网络活动, 晚上7点

4月14日

2024年辅导之夜, 晚上6 PM

2023年辅导之夜, 晚上7:15 PM

4月15日

PTSA员工补助金申请到期

4月17日

PAUSD领导峰会

4月26日

PTSA全体会议, 下午6:30

注意:事件的日期和时间为发布日期, 并且可能会发生变化。确保检查[Gunn日历](#)是否有任何最新更新。有关日历的更正或补充, 请与Martha Elderon联系。

GUNN NEWS & EVENTS

T2

****NEW** SAT School Day Schedule THIS WEEK (April 12-16)**

Gunn will be administering the SAT without an essay during the school day on Tuesday, April 13th. The exam is for 11th graders only. We have approximately 300 11th graders committed to taking the exam. Due to the number of students who want to take the exam we will be using most of our classrooms and staff to administer the exam.

Additional Information:

Juniors who are registered to take the SAT at Gunn, on Tuesday, April 13th should watch this [video](#) to prepare for exam day. Harvey Newland sent an additional message (only to those registered for the SAT) with room assignments and details about exam day. If you have questions about the SAT, please reach out to hnewland@pausd.org.

T3

****NEW** Gunn Site Council Meeting**

Mon April 12, 4:00 PM

We welcome you and/or your student to offer your concerns, recommendations and feedback. Here is the zoom link

(<https://pausd.zoom.us/j/92491714848#success>) and the agenda is available under the [Site Council Materials tab](#).

- Teacher Grant Application Presentations
- Gathering of potential priorities for our 2021-2022 and Clarifying our SC organization
- Outreach for new parent members (April/May)
- Bell Schedule Committee Update (may be deferred)
- MTSS Grading Practices (may be deferred)

We will soon be seeking two parents to fill upcoming vacancies. Details will be announced in an upcoming Gunn Connection. We especially invite parents who are passionate about and/or can share valuable insights that will benefit all Gunn students, including but not limited to, closing the achievement gap, improving connectedness and a sense of belonging for students in underrepresented groups, expanding support for college and career readiness, and deepening social-emotional learning. Please reach out with further questions.

Parent Representatives:

Anne Marie Hallada (12/11th) amhallada@gmail.com

Althea Brown (11th) althea923@gmail.com

Bryna Chang (10th) bryna.chang@gmail.com

Star Teachout (9th) teachout@sonic.net

Student Representatives:

Arunim Agarwal (12th) aa36132@pausd.us

Ethan Zhang (11th) ez26535@pausd.us

Ethan Liang (10th) el31132@pausd.us

Jazmine Rodrigo (9th) jr45882@pausd.us

T4 Irene

****NEW** Sleep & Youth Health - Class of 2024 Parent Network Night**

Tuesday April 13, 7:00 PM

Please join Dr. Rafael Pelayo, MD, for a fascinating discussion about sleep, health, and adolescence. Dr. Pelayo is a clinical professor at Stanford University in the division of Sleep Medicine, and the author of How to Sleep. He teaches the popular Dement's Sleep and Dreams undergraduate course and co-authored the textbook with Dr. William Dement. This webinar is being organized by the Class of 2024 Parent Network and is open to all Gunn parents. The registration link will be sent the day before the event.

****新** 睡觉与年轻人的健康 - 2024年的班上学生家长会**

4月13日, 星期二, 晚上7:00

Dr. Rafael Pelayo, MD, 会讨论睡觉, 健康和青春期。Dr. Pelayo 是一位斯坦福的睡觉医学临床教授, 也是《How to Sleep》的作者。他教流行的大学本科课《Dement's Sleep and Dreams》而且跟 Dr. William Dement 合著了课本。2024年的班的家长群在组织这个讨论会。全部的家长都欢迎参加。登记的链接 前一天会被发出。

T4 Syma C

****NEW** PTSA General Meeting**

Wed April 21, 6:30 PM

Please join the PTSA General Meeting on April 21. We will be voting in the 2021-2022 PTSA Executive Board. You'll receive Zoom video-conference information in your email from UpToUs just before the meeting.

****新** PTSA 会议**

4月21日星期三, 下午6:30

请在4月21日参加PTSA会员会议。我们会在会议投票2021至2022PTSA执行董事会。会议前您会收到从UpToUs发信的电子邮件关于Zoom视频会议资料。

T5 Nancy Liang

PTSA Executive Board Candidates for 2021-22

The Gunn PTSA Nominating Committee is pleased to announce the PTSA Executive Board Candidates for 2021-22. The PTSA general membership will vote on the Slate at the next General Assembly meeting on Wednesday April 21. Many thanks to nominating committee members Julia Jacobsen, Annie Bedichek, Jackie Liang, Anne Marie Hallada, and Karrie Chen for their hard work, and to the following parent volunteers for offering to serve the Gunn community next year:

President - Lili Nova-Roessig
Executive Vice President - Julia Jacobsen
VP of Communications - Suman Rangaswamy
VP of Ways & Means - Audrey Gold
VP of Community Activities - Janet Owen
Secretary - Jen Schultz
Treasurer - Pilar Hsue
Auditor - Karrie Chen
Historian - Claire Kirner
Parliamentarian -- to be appointed

PTSA执行委员会2021-22年候选人

Gunn PTSA提名委员会很高兴宣布2021-22年PTSA执行委员会的候选人。PTSA全体成员将在4月21日(周三)举行的下一次大会会议上对候选人名单进行投票。非常感谢提名委员会成员Julia Jacobsen, Annie Bedichek, Jackie Liang, Anne Marie Hallada和Karrie Chen的辛勤工作,并感谢以下家长志愿者为明年的Gunn社区提供服务:

总裁-Lili Nova-Roessig
执行副总裁 - Julia Jacobsen
宣传副总裁 - Suman Rangaswamy
方案副总裁 - Audrey Gold
社区活动副总裁 - Janet Owen
秘书 - Jen Schultz
财务 - Pilar Hsue
审计员 - Karrie Chen
历史学家 - Claire Kirner
议员 - 将被任命

T6 Syma C

****NEW** ENGLISH BOOKS**

Do you have books to return? Please check around for any that are due or overdue and drop them off at the English office (N100) on Wednesdays and Thursdays after school (between 3:00 & 4:15). For students who are on campus, books may also be dropped off during the lunch break on any school day.

New pickups for April 13th & 14th:

There are new books to pick up on Tuesday and Wednesday (between 2:45 & 4:15) for the following teachers: Ms. Hall (LS), Mr. Hernandez (AP) and Mr. Kitada (VS). For more information, please contact your teacher.

Still need a book for your English class? Any student who wasn't able to pick up an English book for their current class may stop by the English office (N100) during the lunch break on any school day, or after school on Wednesdays or Thursdays (3:00 to 4:15). If you have any questions, please contact your English teacher or Ms. Glover in the English office, at lglover@pausd.org.

****新** 英语书**

您有需要退还的书吗？请检查您有没有需要退还或已经逾期的书。请把书在星期三或四放学后（下午3:00至4:15）把书拿到英语办公室（N100）。在校园上的学生可以在午休时间退还书。

4月13和14日新书提取

在星期二和三（2:45至4:15）有新书给以下的老师的学生们：Ms. Hall (LS), Mr. Hernandez (AP) 和 Mr. Kitada (VS)。获取更多资讯，请联系您的老师

您还需要您英语课的书吗？

任何还没提取英语课书的学生可以在午休时间或星期三或四放学后（3:00-4:15），到英语办公室。如果您有问题，请联系您的英语老师或英语办公室的Glover老师，在：lglover@pausd.org。

T7 Sonia Qi

Gunn Counseling

Gunn is opening up opportunities for selected students based on academic, attendance, and other circumstances to attend 4 days a week. If your students would benefit from attending 4 days on campus in person, please fill out the following form, and your student's counselor will forward their recommendations to the administrators for approval. Request for [4-day In-Person form](#).

Gunn 咨询

Gunn将会根据学习、出勤、以及其他情况为部分学生提供每周到校四天的机会。如果您的孩子认为在学校学习四天更有帮助，请填写下面的报名表。负责您孩子的辅导员 (counselor) 会向学校提交推荐以供批准[到校四天申请表](#)。

T7 Sonia Qi

The Gunn PTSA Spring Staff Grants

Deadline Is April 15

The next round of Staff Grants will help fund equipment and/or supplies that will help staff re-open classrooms and teach students in person and remotely. The PTSA will notify applicants of decisions as soon as possible, with approvals made on a rolling basis. [Apply now](#).

1. Non-technology grants are available for up to \$2000 per request; larger amounts may be considered.
2. We have added a NEW Instructional Technology Grant option. PTSA is funding a hybrid instructional technology pilot with the goal of creating a technology library for staff to use for teaching and learning. [Please review the application for more details](#).

Gunn PTSA 春季员工补助

截止日期: 四月15日

下一轮员工补助会给员工提供资金，以便他们准备线上或线下课程需要的设备和材料。PTSA 会尽快批准申请并通知申请人。申请将会以滚动批准 (提交后就开始批准，直到名额用完为止) 的方式审理。[现在申请](#)。

1. 非科技相关补助可达到2000美元，更大的数目需要考虑。

2. 我们增加了新的教学科研补助选项。PTSA资助了一个混合教学科研项目，目的是为员工创建一个有助于教授和学习的科技图书馆。[请阅读申请信息查看其他细节。](#)

T8 Michael

****NEW** Breathe with Me Is Coming to Gunn!**

Thurs - Sun, April 22 - 25

The global art project [Breathe with Me](#) is coming to Gunn on April 22-25, and the entire Gunn community -- students, staff, and families -- are invited to come and paint! We'll be "painting our breath" in ultramarine blue on a 350-foot-long canvas surrounding the Gunn soccer field. We'll celebrate life, wellness, community, and the thing that unites us all -- breathing. We need lots of volunteers and painters! Please fill out the [Volunteer Signup Form](#) to volunteer, and/or the [Participant Signup Form](#) to paint. Breathe with Me is hosted by Gunn World Languages Dept., YCS-I, Green Team, and Dream Volunteers. Visit the [Breathe with Me website](#) to learn more about the project!

**** NEW **和我一起呼吸来到Gunn !**

周四-4月22日至25日, 星期日

全球艺术项目Breathe with Me将于4月22日至25日在Gunn举行，并且邀请整个Gunn社区-学生，员工和家庭-来绘画！我们将在Gunn足球场周围350英尺长的画布上用深海蓝“画出呼吸”。我们将庆祝生活，健康，社区以及团结我们所有人的事物-呼吸。我们需要很多志愿者和画家！请填写志愿者注册表格以进行志愿者，和/或参与者注册表格以进行绘画。呼吸与我由Gunn世界语言部，YCS-I，Green Team和Dream Volunteers主持。访问“呼吸与我同乐”网站以了解有关该项目的更多信息！

T8

****NEW** PTSA Global Cultures Tasting Grab-and-Go**

Sat April 24, 2-4 PM, Driveway at Gunn Main Office

To promote diversity and showcase the rich culture and interests of the Gunn community, PTSA is organizing a Global Cultures Food Tasting Bag Pickup for students on Saturday April 24 from 2-4PM, following all COVID-safe protocols. Goodies such as boba tea preparation kits and snacks from around the world will be available while quantities last. Student IDs are required at pickup. This will be a grab-and-go event, and we need volunteers to help! Please sign up on the [Volunteer Signup Form](#) (Sat April 24, hour-long slots are available at the Gunn Office from 1:30-4:30PM)

****新** PTSA全球文化品尝与学习**

4月24日, 星期六, 下午2-4, 在Gunn总公司的车道

为了促进多样性并展示Gunn社区的丰富文化和利益, PTSA将于4月24日(星期六)下午2-4点按照所有COVID安全协议为学生组织一次全球文化食品品尝袋取货活动。数量有限, 将提供世界各地的波巴茶准备套件和小吃等美食。领取时需要学生证。这将是一场随手可得的活动, 我们需要志愿者的帮助! 请在“志愿者注册表”上签名(4月24日星期六, Gunn办公室的下午1时30分至4:30分开放一个小时的时段)

T9 Hannah

****UPDATED** Notes/Recordings from Recent Zoom Meeting**

- [Recording](#) of the March 16 Parent Ed Night with Scott Fried
- [Recording](#) and [Slides](#) from the March 8 Return-to-Campus Orientation Webinar
- Recording of the March 3 Class of 2022 [Naviance Presentation](#)

****更新** 最近 Zoom 会议的笔记和录音**

- [录音](#): 三月十六号跟 Scott Fried 的家长教练会议
- [录音](#) 和 [介绍片](#): 三月八号回到校园的介绍
- [录音](#): 三月三号给 2022 年的学生和家介绍 Naviance

T9 Hannah

****NEW** From Principal Stratton's 4/1 Gunn Together Times - Graduation Update**

Graduation for the Class of 2021: Plans are underway for Graduation! [See More Here](#).

Confirmed details:

- Graduation rehearsal will be 6/1 (Time TBA) on the Football Field
- Graduation will be on 6/2 (5:00 PM) on the Football Field
- Spectators - It is our hope that all graduates will be able to have some family spectators at the ceremony. Families should plan for limited numbers of in-person tickets for the event. Live streaming of the ceremony is being arranged so all family members can view the ceremony.

Other Activities:

- Car Parade - Due to the popularity of the City-Wide car parade last year, both Paly and Gunn are discussing holding this event once again. The tentative date is June 1st, in the early evening. More details to follow in April.
- Senior Showcase & Awards - Students interested in giving a speech or performing in the Senior Showcase should look for tryout information in April.
- Graduation Speech Tryouts - Will be included in the Senior Showcase application

****新的** 从校长 Stratton 的 - 毕业更新**

2021 班的毕业的计划已经开始了。到[这里](#)去看更多的消息。

确认细节:

- 毕业排练会在 6/1 (时间还不确定) 在足球场上
- 毕业典礼会在 6/2 在 5:00 PM 在足球场上
- 观众 - 我们希望所有的学生可以有家庭人来参加。家庭应该安排只有一些面对面的门票。但是，我们会有即时串流所以所有的家庭都可以看毕业的典礼。

另外活动：

- 汽车巡游 - 因为去年的汽车巡游非常受欢迎的，Paly 和 Gunn 都打算安排这个活动。暂定的时间是六月一号在晚上。4月将有更多信息。
- 展示和奖项 - 如果你有兴趣在 Senior Showcase 表演或者讲话，请等四月份出来的试用信息。
- 毕业演讲的试用 - 也会在 Senior Showcase 的应用上

T10 Sunny Peng

Gunn Parent Crafting Circle

May 3, June 7, 7:30 PM

Do you knit, sew, scrapbook, or just have some things you've been meaning to fix? Are you interested in chatting with other parents while you work with your hands, and maybe discovering a new craft in the process? Join the Gunn Parent Crafting Circle and make some new friends! We'll meet the first Monday of each month, virtually at first and then maybe in person later on. It is a great antidote to Zoom fatigue; a call where nobody is staring at the screen! If interested, please email Joyce Farnsworth at joyce.farnsworth@gmail.com or just show up. Zoom link will be emailed out the day before the meeting.

Gunn 家长手工圈

五月三日, 六月七日, 下午七点半

你喜欢编织, 缝剪, 贴簿, 或有些你想修复的东西吗? 你对跟其他家长聊天时做手工, 并从中发现新工艺感兴趣吗? 加入Gunn家长手工圈并交些朋友吧! 我们会在每月第一个星期一见面, 最初会在网上但是之后可能会亲自见面。它是消除疲劳的好解药, 一个不用看着屏幕的Zoom会议。如果有兴趣的话, 请通知Joyce Farnsworth女士(电邮 joyce.farnsworth@gmail.com)或者直接参加会议。Zoom链接会在前一天通过电子邮件发出去。

Athletics Update

T10 Sunny Peng

Athletic Registration and Updates

- AthleticClearance.com to register and current athletic physical to be able to start practice.
- Updates at GunnAthletics.com and

体育注册和更新

- 请访问AthleticClearance.com 来填当前的体育报表。如果想要开始参加训练，必须要把报表填完。
- GunnAthletics.com 上会有更新。

PAUSD & PTAC

T11 Ethan Chen

****NEW** Superintendent's Messages**

Read Superintendent's 3/26 message [here](#)

****新**院长的话**

在[这里](#)读院长的 3/26 信息

T11 Ethan Chen

PAUSD Parent Leadership Summit

Sat, April 17th 9:00 AM - 1:00 PM

[More info here.](#) [Sign-Up To Attend!](#)

A special racial/ethnic affinity listening session will be hosted by PAUSD staff to get feedback from diverse groups on their experiences in PAUSD and hear what teachers, staff, students, and parents need and would like to see to build a more inclusive environment and work towards an equitable and antiracist organization. Although the affinity groups are grouped along racial lines, the experiences of LGBTQ+, students with disabilities, and other diverse groups may be addressed in all breakouts. [Equity for Academic Success](#) Equity for Academic Success: Aptly named as the sessions in this day of the series revolve around the idea of truly teaching every child. The breakdown of sessions on this day will focus on supporting diverse learners, teaching the whole child, bringing culture into the classroom, breaking down cultural barriers and biases, and the pathway towards college and career success.

PAUSD父母领导峰会

周六, 四月 17th 9:00 AM - 1:00 PM

[更多信息在这](#), [报名来参加!](#)

PAUSD职员会做一个特别的关于种族/民族的听课来从不同人得到他们的经历在PAUSD然后听老师, 职员, 学生, 和家长关于包容环境和公平和反对种族歧视说的东西。虽然亲和团体是围绕种族东西, LGBTQ+ 的残疾学生, 和其他各种各样的人都可以在所有的“breakout”房间里面讨论。 [公平为胜利的学业](#) 公平为胜利的学业: 今天的会议会围绕真正地教每一个小孩的主题。今天的会议的分解的重点会是关于帮助不同的学生, 教整个小孩, 把文化带到教室里面, 去掉文化的障碍物和偏见, 和去大学和职业的路。

Health & Wellness Resources

- [Where to go for Free COVID Vaccines](#)
- [Where to go for Free COVID-19 Testing](#)
- [California State PTA COVID-19 Resources](#)
- [Family Resources here: Health Wellness Resources](#)
- [Teen Mental Health Resources](#)
- [Children's Mental Health Resources](#)
- Spanish language forum: "COVID-19 Vaccine: My Wellness, My Community!"
- Learn more about important vaccine topics. Pre-recorded in Spanish. [E| Foro Comunitario: Vacuna COVID-19](#)